
Borgerhenvendelse vedr. Botilbudspladser på Linde Allé 

 

Tak for jeres store arbejde i det daglige for Vanløse. 

   

 Vi er nogle borgere som er bekymret for placeringen af et bosted for udsatte borgere på Linde Alle tæt på 

fx   skoler og børnehaver. Vi vil derfor på den baggrund værdsætte en holdningstilkendegivelse fra   

lokaludvalget om følgende:  

 

- Finder lokaludvalget det som en hensigtsmæssig placering, hvor der i forvejen ligger skoler, børnehaver, 

privatbeboelse og et andet bosted tæt på? 

  

 - Køber lokaludvalget det argument, at der ikke findes bedre egnede steder i hele kommunen end klods op 

af skoler og institutioner? 

  

 - Hvad tænker lokaludvalget om økonomien bag ved projektet.  Er det for dyrt at rive ned og bygge op? 

  

 - Det er forståeligt, at der er behov for botilbud til udsatte borgere. Men tænker lokaludvalget, at der på 

grunden/lokaliteten kunne være alternativer som kan hjælpe kommunen med nogle af sine udfordringer - 

fx kollegieværelser til de unge.  

  

   

 Tak - ser frem til at høre udvalgets holdninger.  

  

  God arbejdslyst. 

 

Bh 

 

Rene Thomsen 

 

 


